
Orientering	fra	bestyrelsesmøde	20.11.2018	i	Middelfart	Antenneforening	(MA)	
	
Deltagere:	Bent	Hørby	(BH),	Bent	Laugesen	(BL),	Bent	Jensen	(BJ),	Karsten	Svenningsen	(KS),	
John	Hansen	(JH),	Thomas	Hvilsom	Hansen	(THH)	og	Marianne	Thomsen	(MT)	
rødt=der	hvor	der	skal	tages	action.	
	
	
568.	Godkendelse	af	referatet	fra	bestyrelsesmødet	den	23.10.2018	
	
BH,	BL	og	BJ	inviterer	Mogens	Krarup	(Stofas	regnskabstrold),	til	en	dialog	om,	hvorvidt	det	
er	nødvendigt,	at	Stofa	sender	medlemmernes	betaling	af	Copydan‐afgifter	til	foreningen	og	
derefter	opkræver	igen.	De	to	beløb	bør	være	lige	store.		
	
Pkt.	567	
Der	er	aftalt	møde	med	Stofa	(BJ,	KS	og	BH)	den	13.12.	
På	mødet	vil	vi	høre	Stofas	tanker	om	at	tilbyde	medarbejderbredbånd	via	virksomheder.	
	
Det	er	et	ønske	fra	bestyrelsen,	at	referaterne	kommer	tidligere	ud.	BH,	der	laver	en	efter‐
behandling,	bl.a.	med	udtræk	til	medlemsorientering	til	hjemmesiden,	lovede	at	det	vil	ske.	
	
Referatet	blev	derefter	godkendt.	
	
	
569.	Status	på	modernisering	af	vores	net	med	henblik	på	Docsis	3.1.	
	
BH	og	BL	har	holdt	et	møde	med	K.K.	Partner,	der	bl.a.	tilbyder	kabel	TV	projektering.		
	
Hvis	vi	kan	vente	med	overgang	til	Docsis	3.1	til	efter	2023,	er	vi	så	langt,	at	vi	er	ude	af	vores	
kontrakt	med	Stofa,	så	vi	står	stærkere	forhandlingsmæssigt.	
	
	
570.	Næste	skridt	
		
Se	pkt.	569.	
	
	
571.	Budgetforslag	for	2019	
	
BH	havde	lavet	et	budgetforslag	med	indarbejdelse	af	det	nye	indhold	og	de	nye	priser	på	
pakkerne.	Efter	oplægget	stiger	prisen	på	lille	pakke	og	mellempakken	med	20	kr.	pr.	måned	
til	hhv.	185	kr.	og	400	kr.	Stor	pakke	vil	komme	til	at	koste	580	kr.	pr.	måned.	Det	er	en	
stigning	på	25	kr.	
	
Set	i	forhold	til	prisstigningen	er	værditilvæksten	større	med	bl.a.	Kanal	4	i	lille	pakke	og	TV2	
Play	i	stor	pakke.		
	
Budgetforslaget	blev	godkendt.	



Uanset,	at	vi	er	en	forening,	ønsker	vi	at	varsle	prisændringerne	med	samme	varsel	på	en	
måned	som	gælder	for	virksomheder.		
	
BH	sørger	for	annoncering	i	Melfar	Posten	og	information	på	vores	hjemmeside	inden	1.	dec.	
THH	sørger	for	at	vi	får	udsendt	et	nyhedsbrev	også	inden.	Øvrige	emner	fastlægges	senere	på	
mødet..	
	
	
572.	Status	på	igangværende	og	nye	projekter	
	
Der	er	ingen	ændringer	siden	sidst,	bortset	fra,	at	projektet	på	Sejvænget	er	færdigt.	
På	Rokkevænget	skal	der	bygges	yderligere	udlejningsejendomme.		
	
	
573.	Konkurrencesituationen	og	markedsføringsaktiviteter	(BH)	
	
Tidspunktet	for	den	planlagte	indsats	er	ikke	længere	velvalgt.	Så	den	udskydes	til	foråret.			
	
I	steder	arbejder	vi	med	en	annoncering	i	Melfar	Posten	i	samarbejde	med	Stofa	i	stil	med	den	
kampagne	Strib	Antenneforening	har	gennemført	tidligere	på	efteråret.	
	
	
574.	Bordet	rundt	
	
a)	medlemshenvendelser:	
	
BJ	har	ingen	henvendelser	haft.	 	
MT	har	haft	en	henvendelse	som	er	sendt	videre.	BH	følger	op	på	den.	
	
b)	hjemmeside,	Adwords	kampagne,	nyhedsbrev.	THH	gennemgik	status	på	området.		
	
	
575.	Fra	formanden	
	
a)	medlemsstatus	–	(bilag):	
	
Antallet	af	medlemmer	er	fortsat	stort	set	uændret	i	forhold	til	for	to	år	siden.	THH	gjorde	
opmærksom	på,	at	vi	sidst	havde	talt	om	at	ændre	den	månedlige	oversigt	over	medlems‐
udviklingen	så	vi	også	kan	følge	udviklingen	i	tilslutningsmuligheder.	‐	BH	tilretter	oversigten.	
	
b)	Servicestatistik	
	
På	grundlag	af	den	månedlige	rapportering	fra	Stofa	havde	BH	lavet	en	sammentælling	af	
forskellige	servicetyper	siden	april,	herunder	fejl	i	tv‐signal	og	bredbånd.		
Antallet	er	ikke	alarmerende.	
	
	
	



c)	Generalforsamling	2019	
	
Blev	aftalt	til	4.	marts,	hvor	Middelfartsalen	iflg.	BH	er	ledig	og	Jeppe	Vang	Madsen	har	sagt	ja	
til	at	være	dirigent	som	tidligere..	
	
JH	er	trådt	ind	i	bestyrelsen	som	suppleant	i	stedet	for	Helge	Frost	Nielsen,	der	blev	valgt	på	
forårets	generalforsamling.	Som	udgangspunkt	sidder	JH	i	resten	af	Helges	valgperiode,	dvs.	
til	2020.	John	sidder	gerne	perioden	ud,	men	vil	på	den	anden	side	heller	ikke	stille	sig	i	vejen	
for	et	generationsskifte.	
	
d)	Emner	til	næste	nyhedsbrev:	
	
Nye	priser	
Nye	kanaler	i	pakkerne	
Vælg	selv	(igen)	 	
Ekstrakanalen	i	december	
	
	
576.	Eventuelt	
	
Det	skal	være	et	mål,	at	foreningens	møder	kan	holdes	indenfor	3	timer.		Så	må	vi	være	lidt	
skarpere	på	at	få	afsluttet	vores	drøftelser	hurtigere	og	få	foretaget	nogle	konkrete	beslut‐
ninger.	
	
	
Næste	møde:	08‐01‐2019	kl.	17.	
	
For	referatet	
26.11.2018	‐	MT	


